

# Møtereferat

|                         |                     |
|-------------------------|---------------------|
| <b>Utvalg</b>           | Teknisk utvalg (TU) |
| <b>Dato</b>             | 16.06.2026          |
| <b>Tid</b>              | Kl. 20.00 – 21.00   |
| <b>Sted / plattform</b> | Teams               |
| <b>Møteleder</b>        | Hilde Næss          |
| <b>Referent</b>         | Hilde Næss          |

## Deltakere

- **Til stede:** Anette Skjærlig, Tor Steinar Herikstad, Dag Rønnevik, Hilde Næss
- **Fraværende:** Christian Lysenstøen

## Agenda

1. Gjennomgå mandat og arbeidsoppgaver
2. Starte arbeidet med årshjul
3. Orientering om påstartede prosjekter

## Referat

| Sak | Kort oppsummering                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              |
|-----|----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| 1   | Hilde gikk gjennom mandat og hovedoppgaver. Mandatet er oppdatert i henhold til ny utlysning og sammensetning.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 |
| 2   | Hilde presenterte en skisse til årshjul som skal bearbeides videre. Årshjulet skal sikre at viktige oppgaver blir utført når de skal.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          |
| 3   | <p>Hilde orienterte kort om påbegynte prosjekter:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Veileder for norske mesterskap<ul style="list-style-type: none"><li>○ Det ble gjort et forsøk på å lage en oppdatert veileder i forrige periode, men det var utfordrende å lage noe som kunne favne de ulike klubbenes forutsetninger. Vi begynner på ny frisk.</li></ul></li><li>• ITO-seminar i forbindelse med nordisk mesterskap 2026<ul style="list-style-type: none"><li>○ NWF har, i samarbeid med TU, søkt EWF om midler til å arrangere ITO-seminar. Vi har fått muntlig bekreftelse på at det er innvilget 10 000 euro, men vi har etterlyst tildelingsbrev med kriterier.</li></ul></li><li>• Kompetanseheving for dommere<ul style="list-style-type: none"><li>○ Christian og Hilde har startet på en skisse for dommerutvikling</li></ul></li></ul> |

## Oppfølgingspunkter

| Oppgave                                                                                                                 | Status |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------|
| Alle benytter sommeren til å vurdere hvilke oppgaver de vil ta del i, med utgangspunkt i oversikten over hovedoppgaver. | Pågår  |
| Alle vurderer hvilke oppgaver som skal legges i årshjulet                                                               | Pågår  |
| Klargjøre hva som er regionens ansvar og hva som er forbundets ansvar mtp dommerutvikling                               | Pågår  |

## Neste møte

**Dato og tid:** August

**Sted / plattform:** Teams

**Foreløpig agenda:** Oppgavefordeling, seminar, ferdigstille årshjul, veileder